
 
 

 
 

Referat af bestyrelsesmøde i RPF 

Tid: 13.12.2022 kl. 19.00 

Sted: Klubhuset/cafeteriet i Himmelev Hallen samt virtuelt 

Deltagere:  Bestyrelse, sportschef og Karina Telander 

Afbud: Karina Telander 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden 

a. Godkendt 

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 08.11.2022 

a. Godkendt 

3. GDPR og databehandling, orientering og drøftelse v. advokat Ulrik Vindberg (forventet 1 time) 

a. Hovedtrækkene blev gennemgået og PP-show eftersendt 

b. Christian påtog sig opgaven som dataansvarlig 

4. Evaluering af formandshonoraret og budgettering med det, opgørelse medsendes 

a. Claus og Kasper var inhabile og deltog ikke i punktet 

b. Bestyrelsen besluttede at budgettere med samme honorar i 2023 

c. Honoraret drøftes hvert år i slutningen af kalenderåret 

5. Status på muligt samarbejde med andre klubber 

a. Claus orienterede om henvendelserne fra et par interesserede klubber, som vi drøftede. 

b. Fokus vil være på børnebolden for at få fundamentet på plads for udvikling af talenter og 

ungdom evt. i form af en ungdomslicens.  

c. Arbejdsgruppen vil præcisere vores ønsker for og mål med samarbejdet i løbet af januar og 

tage initiativ til møder med mulige samarbejdsklubber. 

6. Status på projekt klubhus og udvikling af Himmelev Idrætsanlæg 

a. Dan orienterede om, at udvikling af forslag til klubhus er begyndt med henblik på fondsan-

søgninger til sommer. Projektet vil indgå som en del af udviklingsplanerne for Himmelev 

Idrætsanlæg. 

b. Claus orienterede om kommunens bevilling i 2023 til udvikling af Himmelev Idrætsanlæg i 

samarbejde med brugerne/foreningerne. 

7. Status på uddelegering af sportschefens ”administrative” opgaver 

a. Beslutning under punkt 9. 

8. Status på formandsovervejelser 

a. Claus fortsætter perioden ud. 

9. Status på fordeling af Lars’ opgaver udover kassererfunktionen, jf. Lars’ mail med liste 



 
 

 
 

a. Lars’ og Brians administrative opgaver udover kasserer- og sportscheffunktion opgøres 

sammen med administrative formandsopgaver i en samlet liste med henblik på mulig an-

sættelse af deltidsmedarbejder, idet det har vist sig umuligt at finde frivillige kræfter til op-

gaverne. Claus laver opgørelsen. 

10. Status på julearrangementet 

a. Drøftet og Vive sender ”påmindelse” ud til deltagerne. 

11. Næste bestyrelsesmøde er d. 10.01.2023 kl. 19.00. 

12. Eventuelt 

a. Brian orienterede om episode ved spillerjulefrokost, som er håndteret. 

b. Kasper sørger for, at Karina får adgang til Onedrive. Kasper vil strukturere et fælles besty-

relsessystem, som han arbejder med i andre sammenhænge. Det skal erstatte Onedrive. 

c. Vi har fået en kreditnota fra Sport24, og Christian vil kontakte Simon, Sport24 om, hvordan 

den skal håndteres. 

d. Vive oplyste, at der allerede er 10 frivillige til næste Roskilde Festival. 
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